
 
 

Referat fra Vejle Jazzklubs generalforsamling den 19-02-2025 
Dagsorden iht. foreningens vedtægter: 

1. Valg af dirigent og referent  
2. Bestyrelsens beretning  
3. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab 
4. Behandling af indkomne forslag 
5. Fastsættelse af kontingent for 2026 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

a. Nuværende bestyrelse: 
i. Knud Løkkegaard, formand  

ii. Henning Jensen, sekretær (På valg) 
iii. Jørgen Vinther, kasserer  
iv. Georg Rasmussen (På valg) 
v. Ole Røner (På valg – ønsker ikke genvalg) 

b. På valg som suppleanter er:  
i. Poul Eker (På valg) 

ii. Mogens Toft (På valg) 
7. Valg af revisorer og suppleanter  

a. Nuværende revisorer: 
i. Ingrid Møller-Nielsen (På valg) 

ii. Birgit Nielsen  
b. Nuværende revisorsuppleanter: 

i. Søren Carlsen (På valg) 
ii. Thorkild Harrestrup (På valg) 

8. Eventuelt 

Referat 
Formanden, Knud Løkkegaard, bød velkommen til de fremmødte; en meget lille gruppe. 

1. Valg af dirigent og referent 
- Conny Bæk Hansen blev valgt som dirigent, og Henning Jensen blev valgt som referent. 
- Dirigenten kunne konstatere, at indkaldelsen til generalforsamlingen var lovlig indkaldt iht. 

vedtægterne. Dermed er generalforsamlingen beslutningsdygtig. 
2. Bestyrelsens beretning ved Knud Løkkegaard. 

- Formanden konstaterede, at 2024 har været tilfredsstillende med øget tilslutning til vore 
koncerter. Der har været afholdt 12 koncerter med ca. 100 deltagere i snit pr. gang. Vi har 
bemærket et stigende antal gæster fra andre jazzklubber, hvilket vi tolker som interesse for den 
valgte programlinje. 

- Programmet for 2025 er næsten fyldt ud, og mange kontrakter er indgået for 2026. 
- Formanden påpegede det gode teamwork i bestyrelsen og takkede for et godt samarbejde. 
- Beretningen blev taget til efterretning 

 



 
 

3. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab 
- Kassereren er sygemeldt, så Henning fremlagde som substitut regnskabet, som fremviste et 

overskud på kr. 36.000 for året 2024. Et tilfredsstillende resultat trods generelt stigende 
udgifter. 

- Foreningskapitalen er derfor øget til kr. 539.000. Beløbet er stærkt påvirket af tilskud fra 
Vejle Kommune og Statens Kunstfond. Uden denne støtte vil formuen hurtig være brugt. 

- Det blev drøftet, hvorledes kravene fra Statens Kunstfond om alsidighed og fornyelse 
indvirker på programvalg og billetsalg. 

- Der var ingen spørgsmål til regnskabet. 
- Budgettet blev gennemgået, og der forventes et mindre overskud i 2025. 
- Regnskab og budget blev godkendt med applaus.  

4. Behandling af indkomne forslag 
- Der var ikke indkommet forslag til behandling. 

5. Fastsættelse af kontingent for 2026 
- Kontingentet for 2026 blev fastlagt uændret til kr. 150,-. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
- Ole Røner ønskede ikke genvalg til bestyrelsen. 
- Henning Jensen og Georg Rasmussen blev genvalgt. 
- Jens Erik Samuelsen blev valgt som nyt medlem 
- Ole Røner og Mogens Toft blev valgt som bestyrelsessuppleanter. 

7. Valg af revisorer og suppleanter  
- Ingrid Møller-Nielsen blev genvalgt som revisor 
- Søren Carlsen og Thorkild Harrestrup blev genvalgt som revisorsuppleanter 

8. Eventuelt 
- Jens Erik Samuelsen foreslog at undersøge muligheden for at deltage i Vejle Fjord Festival. 
- Henning orienterede og planer for øget marketing via Facebook. 
- Conny roste bestyrelsen for synlighed og hjælpsomhed under koncerter. 
- Deltagerne udtrykte tak til bestyrelsen for vel udført arbejde. 
- Knud afsluttede generalforsamlingen med en tak til dirigenten og de fremmødte, og en 

speciel tak til det afgående bestyrelsesmedlem, Ole, for mange års godt samarbejde. 

 

Efter generalforsamlingen afholdt den nye bestyrelse et kort konstitueringsmøde. Sammensætningen af 
bestyrelsen ser herefter ud som så: 

- Knud Løkkegaard, Formand 
- Jørgen Vinter, kasserer 
- Henning Jensen, sekretær 
- Georg Rasmussen, medlemsadministrator 
- Jens Erik Samuelsen. 

Referent: Henning Jensen. 


